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MAANMITTARIKILTA RY

HALLITUKSEN KOKOUS 23/2022

Aika: 29.5.2022 klo 13.00

Paikka: Calle Topacio 128, Malaga, Espanja & Zoom-etäkokous

Paikalla:

Jesper Winogradow

Tuuli Inkinen

Aatu Jäntti

Daniel Guzman Monet

Elli Vainio-Mattila

Joel Leppänen

Joona Lipponen

Juuli Väätäinen

Markus Hartikainen

Otto Näsman

Otto Sorvo

Riina Timonen

Henri Brax (Poistui kohdassa 10.)

Siiri Toivola (Poistui kohdassa 10.)

Poissa:

Pinja Salo

1. KOKOUKSEN AVAAMINEN

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 13.01.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. PUHE- JA LÄSNÄOLO-OIKEUKSIEN MYÖNTÄMINEN

Myönnettiin puhe- ja läsnäolo-oikeus Henri Braxille ja Siiri Toivolalle.

4. KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN

Hyväksyttiin kokouksen esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN

Esitys: Hyväksytään kokousten 21/2022 ja 22/2022 pöytäkirjat.

Päätös: Hyväksyttiin esitys.
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6. PÖYTÄKIRJANTARKASTAJAT

Esitys: Valitaan Aatu ja Elli pöytäkirjantarkastajiksi.

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

7. KOKOUKSEN TIIVISTELMÄN KIRJOITTAMINEN

Esitys: Valitaan Tuuli kirjoittamaan kokoustiivistelmä tiedotuskanavalle.

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

8. ILMOITUSASIAT

Tuuli: Onnittelut 24-vuotiaalle Otto Näsmanille!

Jesper: Minullakin on juhlapäivä. Sain ajokortin tasan 5 vuotta sitten.

Riina: Winogradowin Jesper oli kovassa tikissä tänään Candy Crush Sagan parissa.

9. KUULUMISKIERROS

Joona: Vähän väsyttää, mutta ei kai siinä.

Markus: Kuuluu oikeesti ihan hyvää. Stressitasot laskemaan päin.

Aatu: Ihanaa päästä lämpimään lomailemaan.

Joel: On ollut oikein mukavaa Espanjassa.

Riina: Heräsin tänään virkeissä tunnelmissa.

Daniel: On tosi hauskaa. Odotan iltanuotiota.

Otto S: Menee hyvin. Olen Espanjassa.

Juuli: Vaikka rentouttava loma, univelkoja on.

Otto N: Olen tällä hetkellä Espanjassa.

Elli: Minäkin olen täällä Espanjassa nauttimassa.

Jesper: Odotan illan melskettä.

Henri: Ihan hyvin menee. Eilen PoTa 100 ja tänään sillis.

Siiri: Menee erittäin hyvin. Innoissaan esittelemässä perinneviikkoa.

Tuuli: Olot on aurinkoiset ja iloiset kiitos ihanien ihmisten.

10.   TEEKKARIUS150-PERINNEVIIKKOTOIMIKUNTA VIERAILEE

Esitys: Teekkarius150-perinneviikkotoimikunta vierailee ja kertoo teekkariperinneviikon

suunnitelmista ja toiveistaan killan osallistumisesta siihen.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

11. RAHA-ASIAT

11.1. Hyväksyttävät korvaustositteet

Esitys: Hyväksytään seuraavat kulukorvaukset maksettaviksi:

Saaja Selite Summa

Onni Nurkka Edustus Sähköinsinöörikillan
100-vuotisvuosijuhlilla

120,00 €



MAANMITTARIKILTA RY HALLITUKSEN KOKOUS 3/5

Aalto-yliopisto 23/2022

Insinööritieteiden korkeakoulu Pöytäkirja

Joona Lipponen Nintendo Switch, kaksi peliä, lisäohjaimet ja
lataustelakka

507,68 €

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

11.2. Hyväksyttävät laskut

Esitys: Hyväksytään seuraavat laskut maksettaviksi:

Saaja Selite Summa

Päätös: Ei ole.

11.3. Uudet jäsenet

Esitys: Hyväksytään uudeksi jäseneksi Jussi Parkkonen.

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

11.4. MK-aiheisten haalarimerkkien tilaaminen

Esitys: Esitettäviä kilta-aiheisia haalarimerkkejä myyntiin kiltalaisille. Mitä tilataan,

edistetään tai muutetaan. Esityksenä mittanauhamerkki, liian– merkki, 2020

pallomerkki ja killan heijastin logomerkki.

Päätös: Kartoitetaan tilattavien merkkien määrää ja tyyppiä.

12. Koko killalle aktiivisen keskustelualustan luominen

Esitys: Luodaan uusi kanava telegramiin, jonka on tarkoitus toimia vapaamuotoisena

matalan kynnyksen keskusteluun kaikille MK jäsenille. Vanha chatti olisi tarkoitus pitää juuri

sellaisena kuin se nyt on ja kaikki mitä siellä tällä hetkellä puhutaan olisi edelleen siellä.

Chatti voisi toimia kaikkien vuosikurssien (1-N) päivittäiseen keskusteluun.

Esimerkkikeskustelu voisi olla esimerkiksi "onks joku kiltiksel? voisko laittaa kahvin

tippumaan" tai "Tuleeks joku 10 min pääst kart peleille". Chatin voisi perustaa syksyllä kun on

varaslähtö. Aktiiviset opiskelijat/hallitus voisivat pyrkiä pitämään keskustelun sellaisena ettei

kenenkään tarvitse miettiä uskaltaako sinne laittaa viestiä. Turhaa / tai stikuspämmiä voisi

kuitenkin välttää. Tällä tavoin pystyisimme tavoitteellisesti pitämään killoista perhein

tunnelmaa killassa myös kasvavan sisäänoton myötä. Lisäksi vanhemmat opiskelijat voisivat

tulla nuorempien kanssa tutummaksi vaikka eivät toimisikaan isoina.

Päätös: Lähdetään edistämään asiaa.

13. PALAUTELAATIKKO

13.1. Esitys: Käydään läpi killan palautelaatikkoon saapunut palaute koskien

lankapuhelinta (liite 1).

Päätös: Hallitus kiittää palautteesta. Hauska idea, lähdemme selvittämään

mahdollisuutta.

13.2. Esitys: Käydään läpi killan palautelaatikkoon saapunut palaute koskien kiltiksen

aukioloaikoja (liite 2).

Päätös: Hallitus kiittää palautteesta. Kiltahuone on valitettavasti auki Konetalon

aukioloaikojen mukaisesti, ja hallituksenkin kulkulupia on ollut haastava saada

toimimaan viikonloppuisin tai klo 20 jälkeen Konetalon järjestelmien takia. Yritämme

vielä selvittää josko kiltahuoneen saisi kaikille auki myös viikonloppuisin ja lähdemme
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luomaan uutta chattia, jossa olisi mahdollista kevyemmällä kynnyksellä kysellä

kiltahuoneen kävijöistä. Pidämme tärkeänä, että kiltalaisille löytyisi yhteinen

ajanviettopaikka myös viikonloppuisin.

14. JAOSTOKIERROS

14.1. Opintojaosto

14.1.1. Killan roll-upin ja esitteiden hankinnan selvittäminen ja mahdollinen

edistäminen

Esitys: Keskustelua siitä, halutaanko killalle oma roll-up, kuten esim. Linkillä

on. Roll-upin hankintabudjetin ylijäämällä voisi myös hankkia esitteitä

abimarkkinointia varten.

Päätös: Lähdetään edistämään roll-upin hankintaa.

15. MENNEET TAPAHTUMAT

15.1. MKH x IK-raati -virkistys 23.5.

Esitys: Pidettiin kevytmuotoinen virkistyshengailu yhdessä IK:n raadin kanssa.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

15.2. Toiminnanseurantakokous 24.5.

Esitys: Teknisistä hankaluuksista huolimatta päätöksiä saatiin tehtyä. Kiltaa oli

mukavan paljon paikalla.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

16. TULEVAT TAPAHTUMAT

16.1. Mittarit seikkailemaan 31.5.

Esitys: Liikuntatutorit vievät Mittarit seikkailupuisto Zippyyn. Mainostetaan myös

muille killoille, jotta saadaan mukaan lisää osallistujia. Hinta 18 € per osallistuja.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

16.2. Vuoden 2021 ISOjen kiitostapahtuma 3.6.

Esitys: Tapahtuman päivä on nyt lyöty lukkoon ja Ossinsauna varattu.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

16.3. Killan kevätkauden päätös 2.6.

Esitys: Otto N. järjestää. Pidetään kevytmuotoiset kroket + hengailu kiltahuoneella.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

16.4. MK Cooper-juoksutesti 7.6.

Esitys: Liikuntatutorit järjestävät kiltalaisille mahdollisuuden suorittaa Cooper-testin

Otaniemen urheilukentällä.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

16.5. Killan kesäpäivät 16.-17.7.

Esitys: AK:n Maja on varattu. Aloitetaan suunnittelu myöhemmin kesällä.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

17. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT
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Tullut useita palautteita koskien hallituksen kesäpäiviä Malagassa. Lähes kaikki palautteet

koskevat kesäpäivien maksusysteemejä. Kiltalaisille voisi tarkentaa esim. kokoustiivistelmään

kesäpäivien olevan täysin omakustanteiset eikä killan rahoja käytetä tähän. (ps. havainto

palautteista tehty esityslistan lähettämisen jälkeen).

- Tehdään näin. Harmillista, että moni on tulkinnut että hallitus käyttäisi omiin

lomiinsa killan rahoja - panostetaan ensi kerralla selkeämpään viestintään

pöytäkirjoissa.

Miten liikuntatutorhaku sujuu?

- Otto N. selvittää.

18. SEURAAVA KOKOUS

Seuraava kokous 6.6.2022 klo 16.30.

19. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 14.43.

Pöytäkirjan vakuudeksi,

________________________ _________________________

Jesper Winogradow Tuuli Inkinen

Puheenjohtaja Varapuheenjohtaja

LIITTEET

Liite 1: Palaute

Voisiko kilta hankkia Monttuun lankapuhelimen? Voisi sitten soittaa että laittakaa kahvi tippumaan

ilman että tarvii tietää ketä paikalla on. Siihen olisi myös mukava soitella terveisiä maailmalta, esim.

UVP:lta. Lisäksi MK olisi innovatiivinen ja aloittaisi uuden trendin Otaniemessä. Kohta joka

kiltahuoneella on puhelin ja voi soittaa ympäriinsä.

Liite 2: Palaute

Omaa yksinäisyyttä, masennusta ja opiskelumotivaation puutetta edistää vahvasti se, että iltaisin ja

viikonloppuisin ei ole pääsyä kiltahuoneeseen. Tämä tietenkin edellyttää, että siellä olisi silloin

muitakin, mutta joskus voi olla, ja jo tämä motivoisi lähtemään kodista ulos. Eikö tälle tosiaan ole

mitään tehtävissä?


